



澳門足球總會
MACAU FOOTBALL ASSOCIATION

亞洲足協“B”級教練課程[3]
AFC “B” Coaching Certificate Course [3]

《申請表格 Application Form》

申請日期 Date of Application _____

I. 個人資料 Personal Particulars: *

姓名 Name: _____ 性別 Sex: _____
 (英文 English) (中文 Chinese)
 出生日期 Date of Birth: _____ 身份證/護照號碼 ID/Passport No: _____



電話 Tel No: (辦公室 Office) _____ (住宅 Home) _____ (手電/傳呼機 Mobile/pager) _____ (傳真 Fax) _____

通訊地址 Correspondence Address: _____

電郵地址 E-Mail Address: _____

學歷 Academic Qualification: _____ 職業 Occupation: _____

制服尺碼：以 CM 為單位、如身高 HEIGHT、胸圍 CHEST、腰圍 WAIST
 Uniform Sizes: ASIA SIZE 【L(165/84/70)、XL(170/88/74)、2XL(175/92/78)、3XL(180/96/82)】

1) 套裝 2) 球衣 3) 球褲 4) T-恤

曾參與之教練課程 Coaches Course(s) Attended:-

課程名稱 Course Title 獲取資歷(年份) Qualification Obtained (Years)

課程名稱 Course Title	獲取資歷(年份) Qualification Obtained (Years)

註：本會有權要求學員出示有關證書之正本

* 供由甲組球會推薦之甲組職、球員適用 For 1st Division Club Officials & Players
 Recommended

所屬球會: Affiliated Club:	
球會蓋章: Affiliated Club Stamp:	

* 請翻看後頁 P.T.O.

***前澳門代表隊成員適用 For Ex-MACAU National Team Players**

代表年份: Year(s) :	
--------------------	--

II. 其他 Others :

教練經驗 Coaching Experience:-

<u>年份 Year</u>	<u>球會/活動名稱 Name of Club/Event</u>	<u>職位 Position</u>
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____

足球比賽經驗 Football Playing Experience:-

<u>年份 Year</u>	<u>球會/活動名稱 Name of Team/Club</u>	<u>職位 Position</u>
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____
_____	_____	_____

聲明
Declaration

本人的健康及體能良好，適宜參加上述課程。如果因本人的疏忽、健康或體能欠佳，而引致於參加這項活動時傷亡，主辦機構則無需負責。

I, the undersigned, am physically fit and healthy to join the captioned course. The MFA is not responsible for the death and injury caused by my negligence and physical or health unfit.

本人確認及同意澳門足球總會(簡稱“足總”)收集及持有本人於填寫教練個人記錄時所提交之個人資料，並同意該等資料將用於有關足總之日常運作目的。

I, the undersigned, hereby acknowledge and give consent to the MACAU Football Association Limited (“MFA”) to collect and hold my personal data for the purposes of and in relation to the daily operations of MFA.

簽署
Signed: _____

日期
Date: _____



澳門足球總會 MACAU FOOTBALL ASSOCIATION

日期： 2013年11月27日至2014年01月10日

Date : 27th NOVEMBER - 10th JANUARY 2014

時間： 晚上：18:30-22:30

Time: Night: 18:30-22:30

名額： 18- 24 人

Maximum No : 18-24 Persons

內容： 1) 教練理論 Coaching Theory

Contents: 2) 教練實習 Coaching Practice

3) 筆試 Written Examination

4) 教練實習考試 Practical Coaching Examination

報名資格： 持有以下資歷人仕：1)亞洲足協“C”級教練文憑，2)等同亞洲足協“C”級教練資格 (由亞洲足協確定有關資格) 3)教練訓練日記(Coach training note book)

Application Requirements: Holders of the following Certificate/Awards: 1) AFC “C” License Award,2) Qualification equivalent to AFC “C” License Award (To be certified by AFC)

優先條件： 1.代表隊教練及球員；甲、乙組球隊教練

Preferential condition : 1.Coaches and Player of Macau National Team; Coaches of 1^aand 2^a DIVISION

2.剩餘名額以抽籤取決

Any Vacancy will be selected.

課程費用： 葡幣 \$3,000.00 元正(如課程合格者，將資助學員50%費用)

Course Fee: mop \$ 3,000.00

報名日期： 2013年10月29日至11月07日

Application period:29th Oct - 07th NOV 2013

1. 報名表格可於報名期間於本會領取，報名時所需文件：

Please apply by collecting Application Form at MFA office ,during the period, with the following documents :

a. 課程費用 Course Fee b. 近照 1 張 1 Recent photo c. 身份證副本 ID copy

d. 健康證明文件 Health report e. 提交亞洲足協“c”級教練文憑、教練訓練日記影印副本

2. 報名一經接納，費用概不發還。

Course fee paid is non-refundable upon the completion of application procedure.

3. 學員必須出席所有課堂。

It is expected that student will attend All sessions.

4. 根據亞洲足協最新指引，合格之學員必須於本會發出成績後獲取80小時之實習教授經驗，方可獲發證書。

According to the latest instruction from Asian Football Confederation, upon receipt of the course result, the passed participant will have to gain a total of 80 hours practical coaching experience before a Certificate can be awarded.

5. 參加者必須自行購買保險。

All participants must arrange their own personal accident insurance.

6. 主辦機構保留修改章程的權利，參加者不得異議。

The organizer reserves the right of making any amendment on the course and the decision should be final.